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مردم با حضور باشکوه در انتخابات 
سرنوشت خود را تعیین کنند

اهمیت  بر  تاکید  با  آذربایجان غربی  استاندار 
اسفندماه گفت:مردم  انتخابات ۱۱  در  مشارکت 
با حضور باشکوه در انتخابات سرنوشت خود را 
تعیین کنند. محمدصادق معتمدیان با تاکید بر 
در  انتخابات،  در  باشکوه  حضور  با  مردم  اینکه 
گفت:  خود تأثیرگذار باشند،  سرنوشت  تعیین 
انتخابات  یک  برگزاری  برای  تمهیدات حداکثری 
سالم در فضای رقابتی و امنیت کامل اندیشیده 
شده و با تمام توان از آرای مردم صیانت خواهد 
گفت:  ادامه  در  آذربایجان غربی  استاندار  شد. 
و  دشمنان  تهدیدات  پایدار،  امنیت  سایه  در 
گروهک های تروریستی از داخل استان به خارج 
از مرزها هدایت و خنثی شده است. معتمدیان، 
در  تروریستی  به تحرکات گروهک های  اشاره  با 
استان از بدو انقلاب اسلامی، افزود: رزمندگان 
در  همواره  امنیتی،  و  نظامی  نهادهای  و  اسلام 
از  نثار صیانت  را  چند دهه گذشته، جان خود 
امنیت و آرامش مردم کرده و توطئه های دشمنان 
شناسایی  از  همچنین  کرده اند.وی  خنثی  را 
گروهک های  به  وابسته  هسته   ۱۰۰ از  بیش 
تروریستی در استان خبر داد و خاطرنشان کرد: 
امنیتی،  نهادهای  تلاش  و  اطلاعاتی  اشراف  با 
۳۰ بمب تروریستی در مسیر راهپیمایی اربعین 
استاندار  شد.  خنثی  و  کشف  جاری  سال  در 
آذربایجان غربی به شناسایی و مجازات ۴ نفر از 
در  موساد  اطلاعاتی  سرویس  جاسوسی  عوامل 
استان نیز اشاره کرد و افزود: در طول یک سال 
گذشته، ۴ تن انواع مواد مخدر، ۱ هزار قبضه سلاح 
و ۵۸ هزار فشنگ در آذربایجان غربی کشف و 
ضبط شده است. معتمدیان همچنین با اشاره به 
شرایط مطلوب امنیتی آذربایجان غربی در سطح 
موجب  کرد: ای شرایط  اضافه  منطقه،  و  کشور 
شده آذربایجان غربی در مسیر سرمایه گداری قرار 
گیرد. وی در ادامه وظیفه اصلی وزارت اطلاعات 
مختلف  گروه های  و  اقوام  وحدت  از  صیانت  را 
سیاسی عنوان کرد و افزود: سربازان گمنام امام 
زمان )عج( در تعامل و همکاری با دیگر نهادهای 
امنیتی، همواره در مسیر صیانت از مردم، نخبگان 
و سرمایه های استان در حوزه های مختلف حرکت 
کاهش  به  آذربایجان غربی  می کنند.استاندار 
بارندگی ها در چند سال اخیر در حوضه دریاچه 
ارومیه نیز اشاره کرده و یادآور شد: در زمستان 
امسال با توجه به ۲۰۲ میلیمتر بارندگی و افزایش 
گذشته،  سال  به  نسبت  بارش ها  درصدی   ۵۷
بارندگی های قابل قبولی را در حوضه آبریز دریاچه 
ارومیه شاهد بودیم. معتمدیان همچنین با اشاره 
غربی،  آذربایجان  مناسب سدهای  وضعیت  به 
افزود: هم اکنون سد بوکان ۶۸ درصد، سد مهاباد 
۱۰۵ درصد، سد حسنلو ۵۲ درصد، سد ساروق 
۴۳ درصد و در مجموع ۵۰ درصد افزایش حجم 
آب سدهای استان نسبت به سال گذشته را شاهد 
هستیم. وی در ادامه با تاکید بر اهمیت رهاسازی 
آب سدها و رودخانه ها در احیای دریاچه ارومیه، 
بیان داشت: امسال از اواخر آذر ماه، رهاسازی 
آب از سدها برای تأمین حقابه دریاچه ارومیه آغاز 
شده و اخیراً نیز رهاسازی آب این سدها گسترش 
دریاچه  نجات  ملی  کارگروه  دبیر  است.  یافته 
ارومیه به رهاسازی ۸۵ میلیون مترمکعب آب در 
سال گذشته نیز اشاره کرد و افزود: با مدیریت 
آذربایجان غربی در طول یک  صورت گرفته در 
سال اخیر، ۱۱ تالاب اقماری دریاچه ارومیه بعد 
برای  را  اجتماعی  نشاط  و  احیا شده  مدت ها  از 
جامعه به ارمغان آورده است. معتمدیان همچنین 
از تعیین یک میلیارد و ۱۰۰ میلیون مترمکعب به 
عنوان حقابه دریاچه ارومیه در کارگروه ملی نجات 
دریاچه خبر داد و تصریح کرد: کمیته های متولی 
احیای دریاچه ارومیه به صورت مستمر شرایط را 
رصد می کنند تا تخصیص حقابه دریاچه، آسیبی 
به تأمین آب شرب مردم و کشاورزی منطقه وارد 
نسازد. وی در ادامه با بیان اینکه دولت سیزدهم 
به صورت جدی و صادقانه احیای دریاچه ارومیه 
را دنبال می کند، افزود: مطالبه بحق مردم برای 
ارومیه، یک دغدغه ملی بوده و  احیای دریاچه 
با تخصیص اعتبارات قابل توجه از سوی دولت، 
پروژه های سخت افزاری احیای دریاچه با سرعت 
در حال تکمیل است. دبیر کارگروه ملی نجات 
دریاچه ارومیه به رویکرد دولت در حوزه نرم افزاری 
احیای دریاچه نیز اشاره کرد و اظهار داشت: با 
می شد  گذشته،  دهه  چند  در  مدیریت صحیح 
جلوی حفر ۷۳ هزار چاه غیرمجاز، افزایش ۱۴۹ 
هزار هکتاری باغات و مصرف مازاد ۲.۵ میلیارد 
مترمکعب آب را در حوضه دریاچه ارومیه گرفت. 
معتمدیان همچنین با بیان اینکه با تمام توان و 
عزم جدی پیگیر احیای دریاچه ارومیه هستیم، 
تاکنون  ادوار مختلف،  در  و دولت  نظام  افزود: 
۱۵ هزار میلیارد تومان برای احیای دریاچه ارومیه 
هزینه کرده و مردم نیز باید در صیانت از دریاچه 

و آب های رها شده به سمت آن، همکاری کنند.

آغاز دوره آموزشی قوانین خاص 
حقوقی صنعت برق به میزبانی برق 

منطقه ای خوزستان

دوره آموزشی "قوانین خاص حقوقی صنعت 
شرکت های  حقوقی  دفاتر  مدیران  ویژه  برق" 
برق  شرکت  میزبانی  به  توانیر  زیرمجموعه 
دوره  کرد .  کار  به  آغاز  خوزستان  منطقه ای 
آموزشی قوانین خاص حقوقی صنعت برق ویژه 
زیرمجموعه  شرکت های  حقوقی  دفاتر  مدیران 
سالن  محل  در  شرکت  این  میزبانی  به  توانیر 
همایش های هتل نیشکر به مدت ۲ روز ) دوم 
و سوم اسفند ماه( آغاز به کار کرد. مدیرکل دفتر 
حقوقی شرکت توانیر در مراسم شروع به کار این 
دوره با قدردانی از میزبانی شایسته شرکت برق 
منطقه ای خوزستان در برگزاری و میزبانی دوره، 
بیان کرد: سازمان انتظار دارد که دفاتر حقوقی 
مشکلات پیش روی سازمان را به هر طریقی که 
شرایط فراهم است حل کند که یکی از راه های آن 
برگزاری این دوره ها و کارهای گروهی است تا با 
تبادل تجارب و درس  آموخته ها بتوان پیچیدگی 
خاص موارد حقوقی پیش روی شرکت ها برطرف 
شود. رضا بهرامی بیان کرد: به اشتراک گذاشتن 
تجربه های مثبت و منفی در دعاوی حقوقی کمک 
خواهد کرد که از تکرار تجربه های مشابه جلوگیری 
شود و اجازه ندهد که همچنان سعی و خطا را در 
مباحث حقوقی داشته باشیم و بدون پیش بینی 
وارد دعوایی بشویم که معلوم نیست در انتها چه 
اتفاقی رخ می دهد. وی با تاکید بر اهمیت تداوم 
برگزاری  افزود:  آموزشی،  دوره های  این  برگزاری 
آموزش  از  تا هم  این دوره ها کمک خواهد کرد 
با  استفاده کنیم و هم همکاران  اساتید دوره ها 
طرح موضوعات مختلف و به اشتراک گذاشتن 
تجربیات، از آموخته های همدیگر استفاده کنیم. 
مدیرکل دفتر حقوقی شرکت توانیر تصریح کرد: 
در کنار برگزاری این دوره ها در تلاش هستیم تا 
تخصصی  هیئت های  یا  تخصصی  کارگروه های 
تا  را موضوعات مختلف تشکیل دهیم  حقوقی 
تخصصی  صورت  به  برق  صنعت  چالش های 
هیئت  رئیس  شوند.  حل  و  بررسی  ریشه ای  و 
پشتیبانی شرکت  و  مالی  امور  معاون  و  مدیره 
برق منطقه ای خوزستان نیز با عرض خیرمقدم 
و خوشامدگویی به مدیران حقوقی صنعت برق، 
درگیر  شرکت ها  که  شرایط  این  در  کرد:  بیان 
و  هماهنگی  هستند  حقوقی  مختلف  مسائل 
در چنین  اطلاعات حقوقی  اشتراک گذاشتن  به 
پیش برد  و  توانایی  افزایش  باعث  دوره هایی 
اهداف صنعت برق خواهد شد. مهدی  باسطی نیا 
پیش رو  مشکلات  و  برق  اقتصاد  کرد:  تصریح 
وجود  به  صنعت  ذینفعان  با  را  چالش هایی 
آورده که اگر برای حل آن گام برنداریم صنعت 
آسیب می بیند و در انجام این مهم، واحدهای 
حقوقی شرکت ها اهمیت بالایی دارند. وی افزود: 
حکمرانی شرکتی خوب و عبور از چالش های ایجاد 
نگهداری  و  و حفاظت  پروژه ها  اجرای  در  شده 
و  امکانات  از  استفاده  و  موجود  برق  شبکه  از 
ظرفیت های قانون مانع زدایی از صنعت برق، با 
کرد  توانمند کمک خواهد  دفاتر حقوقی  کمک 
تا صنعت برق با قدرت به خدمات رسانی ادامه 
دهد. در ادامه این دوره آموزشی، نحوه برگزاری 
ارائه علی نظری  با  دوره به صورت موت کورت 
منتظر وکیل دادگستری و مشاور حقوقی شرکت 
توانیر ارائه شد. موت کورت ها، دادگاه تمرینی یا 
شبیه سازی دادگاه، نوعی فعالیت است که در 
آن حقوقدانان سعی می کنند فرایند یک دادگاه 
را از طریق نوشتن لایحه دفاعیه و ارائه حضوری 
این یادداشت ها در برابر قضات شبیه سازی کنند 
وکیل،  همچوم  حقوقی  نقش های  ایفای  با  و 
نماینده حقوقی دولت  دادستان، داور، قاضی، 
بر  نمایند.  شرکت  کورت  موت  در  قربانی  یا 
اساس این گزارش طی هماهنگی و برنامه ریزی 
دفتر  و  خوزستان  منطقه ای  برق  آموزش  واحد 
حقوقی توانیر، برگزاری پنج دادگاه در موضوعات 
مختلف برق به روش موت کورت و بررسی جلسه 
هم اندیشی، تحلیل آرا و پرسش و پاسخ با حضور 
محمد اسدی جونوشی و علی نظری منتظر وکیل 
دادگستری و حجت اله فاطمی از دیگر محورهای 
بر  همچنین  است.  روزه   ۲ آموزشی  دوره  این 
اساس برنامه ریزی صورت گرفته از سوی شرکت 
برق منطقه ای خوزستان مدیران دفاتر حقوقی 
شرکت های زیرمجموعه توانیر از یادمان شهدای 

این شرکت بازدید خواهند کرد.

آموزشی  کارگاه  در  خانقاه  شکری  حمید  دکتر 
تحت عنوان روابط عمومی نوین و بکارگیری ابزارهای 
هوشمند در تبریز با تاکید بر اینکه روابط عمومی 
ها بایستی در درجه اول هوش ارتباطی و رسانه ای 
خود را ارتقا دهند بعد وارد حوزه هوش مصنوعی و 
راز هوشمندی روابط  کارکردهای آن شوند، گفت: 
عمومی ها در دیدن نادیده ها و شنیدن ناشنیده 
هاست.  وی با بیان اینکه روابط عمومی راهبردی 
از تخصص بالایی در رمزگذاری  و  رمزگشایی  از 
نمادها و نشانه های ارتباطی کلامی و غیرکلامی و 
چگونگی بازخوانی و واکنش مناسب ارتباطی  در نظام 
هوش  افزود:  است،  برخوردار  سازمانی  ارتباطات 
ارتباطی روابط عمومی ها باید در راستای حل مسائل 
ارتباطی در هنگام بروز رویدادهای هشدار دهنده و 
مسایل پیش روی سازمان مثل بحران ها و شایعه 
سازی ها و اتخاذ راهبردهای ارتباطی هوشمندانه در 

رسانه ها و شبکه های اجتماعی باشد. 
مدیریت  و  ارتباطی  راهبردی  برنامه ریزی  استاد 
بیان  با  دانشگاه   در  انسانی  ارتباطات  استراتژیک 
اینکه روابط  عمومی ها در حال حاضر، از نبود نگرش 
ارتباطی راهبردی رنج می برند و بعضا صرفآ متولی 
امور عمومی شده اند تاکید کرد: رویکرد منفعلانه، 
و  چشم انداز  نداشتن  و  کلیشه گرایی  روزمرگی، 
استراتژی ارتباطی از آفت های کار روابط عمومی هاست 
که این معضل صرفاً با هوش مصنوعی کاربرمحور 
حل نمی شود. هر چند که هوش مصنوعی در روابط 
عمومی ها و سازمانهای متبوع آن ها، پتانسیل بالایی 
در کمک به حل مسائل و دغدغه های ارتباطی دارد 
اما این ظرفیت برای مدیران و کارشناسانی که فاقد 
خاصیت،  بی  هستند،  رسانه ای  و  ارتباطی  هوش 

خطرناک، ناامید کننده و گمراه کننده خواهد بود.
ارتباطی  راهبردی  برنامه ریزی  کتاب  نویسنده 
عمومی ها  روابط   اینکه  بیان  با  عمومی  روابط   در 
کرده،  پژوهی  آینده  و  آینده داری  می خواهند  اگر 
هوش  مزیتهای  از  و  شده  متاورس  دنیای  وارد 
به  اقدامی  هر  از  قبل  باید  ببرند،  بهره  مصنوعی 
تفکر مهندسی و مدیریت راهبردی ارتباطی مجهز 

مورد  ارتباطی  و  ای  رسانه  استراتژیست  و  شده 
اعتمادی برای سازمان باشند، ادامه داد: مهندسی 
ارتباطی معماری ارتباطات کاربردی و توصیفی فنی 
و حرفه ای از واقعیت ها، ارائه راه  حل های ارتباطی، 
استانداردسازی نظام ارتباطات و فرایندی منسجم از 

فعالیت ها و روندهای ارتباطی است.
افکار   مطالعات  و  ارتباطی  برنامه ریزی  معاون 
عمومی وزارت جهاد کشاورزی افزود: این مهندسی 

شامل ارائه الگویی فنی از یک سیستم و الگوریتم 
ساختار  نمایانگر  و  ای  رسانه  ارتباطی،  هوشمند 
ارزیابی  شاخص  بر  موثر  مرکزی  هسته  و  کلیدی 
بر  حاکم  شبکه  ارتباطی  نشانگرهای  آن،  عملکرد 
آنها، اصول و قواعد اساسی در طراحی هوشمندانه 
ارتباطی و تکامل نظام ارتباطات یکپارچه در گذر از 
روابط عمومی سنتی به روابط عمومی مدرن در گذر 

زمان است.

دکتر شکری گفت: مدیران و کارشناسان روابط  
عمومی به این نکته توجه کنند همچنان که برای 
مدیریت  مسیر  از  باید  دانش  مدیریت  ایجاد 
نادانی عبور کنند، لازمه بکارگیری هوش مصنوعی، 
برخورداری از هوش ارتباطی است. هوش مصنوعی 
تسهیلگری مدرن برای هوش طبیعی انسانی است 
و به تنهایی کارساز نیست، روابط عمومی هوشمند 

مدیر ارتباطی هوشمند می طلبد.

روابط عمومی ها با هوش ارتباطی هوشمند می شوند نه هوش مصنوعی؛

وابط عمومی ها از نبود نگرش ارتباطی راهبردی رنج می برند ر
آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدرس دانشگاه و استاد برجسته عرصه روابط عمومی ایران گفت: لازمه بکارگیری هوش مصنوعی در روابط عمومی، 

برخورداری از هوش ارتباطی است.

رویکرد 
منفعلانه، 

روزمرگی، 
کلیشه گرایی 

و نداشتن 
چشم انداز 

و استراتژی 
ارتباطی از 

آفت های 
کار روابط 

 عمومی هاست

وکالت  نهاد  گفت:  اصفهان  دادگستری  وکلای  کانون  رییس 
در  بارها  که  درحالی  است  مواجه  جدید  هجمه های  با  هرسال 
جلسات مختلف از نمایندگان مجلس درخواست کردیم در تصویب 

قوانین از وکلا نظرخواهی شود.
حسین ادیب در نشست خبری که به مناسبت هفتاد و یکمین 
سالروز استقلال کانون وکلای دادگستری برگزار شد، اظهار داشت: 
استقلال کانون وکلا اصل پذیرفته شده بین المللی است زیرا وکیل 
دادگستری برای یک دادرسی عادلانه و حفظ حقوق مردم نباید به 
حاکمیت وابستگی داشته باشد و مضاف بر آن نباید واهمه ای در 

انتخاب موکل و نوع پرونده داشته باشد.
وی با بیان اینکه وکیل باید آزادانه وکالت پرونده ای را برعهده گیرد 
و بدون ترس و واهمه و نگرانی از ابطال پروانه وکالت از موکل خود 
دفاع کند، افزود: ۷۱ سال فعالیت کانون های وکلا به واسطه این 
اصل غیر قابل خدشه ای است که نفع آن برای حاکمیت و مردم 

خواهد بود.
رئیس کانون وکلای دادگستری استان اصفهان با تاکید بر اینکه 
استقلال کانون و وکیل مستقل از بدیهیات قانون قضائی کشور 
سال های  طی  که  است  حالی  در  این  کرد:  خاطرنشان  است، 
شورای  مجلس  ناحیه  از  ویژه  به  خاصی  مشکلات  با  اخیر 

اسلامی درخصوص فعالیت کانون مواجه بودیم.
ادیب با اشاره به اینکه نهاد وکالت هر سال با هجمه های جدیدی 
اتحادیه سراسری در  ادامه داد: کانون های وکلا و  مواجه است، 
جلسات متعددی از مجلس درخواست کرد زمانی که در نظر دارند 
قانونی را تصویب کنند باید از وکلا نظر خواهی شود و در جلسه 
کمیسیون قضائی شرکت کنند اما متأسفانه می بینیم مصوبات آنی 

و فوری و غیر کارشناسی در مجلس اتفاق می افتد.
وی با بیان اینکه در برخی موارد حتی قوانین درخصوص نهاد 
وکالت را بدون اطلاع رسانی به تصویب می رسانند، افزود: در لایحه 
بر  برنامه هفتم توسعه یک مرتبه تبصره ای اضافه کردند مبنی 
اینکه کارشناسان حقوقی در شرکت های تولیدی می توانند به عنوان 

نماینده خصوصی آنان در دادگاه دفاع کنند.
کرد:  تصریح  اصفهان  استان  دادگستری  وکلای  کانون  رئیس 
متأسفانه در این دوره از مجلس نمایندگان دید منفی به کانون های 
وکلا داشتند و مسائلی را برای این کانون طرح و تصویب و دامنه 

فعالیت نهاد وکالت و استقلال آن را محدود تر کردند.
ادیب ادامه داد: مجلس با طرح تحقیق و تفحص کانون های وکلا 
بررسی کردند که چه نهادهایی از بودجه دولتی استفاده می کنند در 
حالی که کانون وکلا یک ریال از بودجه دولتی استفاده نمی کند و 

ریالی بودجه دولتی ندارد.
وی با بیان اینکه ذهنیت این است که کانون های وکلا باید محدود 
شوند، گفت: در این مباحث اخیر به خصوص قانون تسهیل صدور 
مجوزهای کسب و کار، قوه قضائیه در کنار کانون وکلا قرار گرفته 

است زیرا آثار مخرب این قانون به مردم برمی گردد.
اینکه  بیان  با  اصفهان  استان  دادگستری  وکلای  کانون  رئیس 
مجلسی ها طرحی دادند که بر اساس آن آزمون های کانون وکلا 
را حذف کنند، خاطرنشان کرد: معاون رئیس جمهوری و بسیاری 
از مسؤولان و کارشناسان کشور با این طرح مخالفت کردند اما 
متأسفانه کمیسیون قضائی مجلس کار خود را می کند و حتی گاهی 
طرح و لایحه ای درخصوص نهاد وکلا در کمیسیون قضائی مطرح 
نمی شود گاهی با چنین مسائلی مواجه هستیم اما خوشبختانه در 
این زمینه دادگستری روشنگرانه عمل کرد. ادیب به موضوع بحران 
بیکاری بین وکلا اشاره کرد و افزود: در این زمینه از قوه قضائیه و 
مجلس درخواست کردیم که وکالت در پرونده ها اجباری شود زیرا 
بسیاری از شکایت هایی که به واسطه طرح نادرست دعوی توسط 
خود افراد طرح می شود پس از طی ۹ ماه تا یکسال سپری شدن 
روند رسیدگی توسط دادگاه رد می شود زیرا کسی که این دعوی را 

طرح کرده حقوق دان نبوده است.
وی با اشاره به اینکه بسیاری از دعاوی اشتباهی که مطرح می شود 
توسط مردم مطرح شده و همین علت رد می شوند، اضافه کرد: 

کمتر از ۳۰ درصد پرونده های ما در استان دارای وکیل است که 
این شرایط سبب شده علاوه بر اطاله دادرسی هزینه هایی به مردم 
برای دادخواست تحمیل شود و از سوی دیگر وقت قضات گرفته 
می شود و واقعاً اگر قانون گذار ما به این مسائل توجه داشته باشد 
در می یابد که با اجباری شدن وکالت هم بحران بیکار شدن وکلا کم 

خواهد شد و دادگستری نیز خروجی بهتری خواهد داشت.
رئیس کانون وکلای دادگستری استان اصفهان درخصوص ورود 
کانون به مسائل مربوط به پرونده های متهمان حوادث سال گذشته 
در اصفهان، اظهار داشت: آنچه که ما در ارتباط با حوادث سال 
اینکه  اول  گذشته ورود کردیم در دو قسمت تقسیم می شود و 
در بسیاری از پرونده ها مردم توانایی اینکه هزینه وکیل بپردازند، 
نداشتند و خانواده های برخی از افرادی که بازداشت شده بودند 
توانایی مالی نداشتند و متأسفانه اتهامات آنان نیز بسیار سنگین 
بود و از سوی دیگر طبق قوانین همه افراد مشمول داشتن وکیل 
تسخیری یا تعیینی نمی شوند. ادیب با بیان اینکه سال گذشته سیل 
عظیمی از این پرونده ها از طریق مکاتبات دادگستری برای کانون 
ارسال می شد که وکیل تسخیری برای آنان اختیار کنند، افزود: 
در این زمینه نیز البته می بایست از تبصره ۴۸ و لیستی که قوه 
قضائیه تعیین کرده بود وکالت ها را می پذیرفتیم اما تلاش کردیم و 
طی جلساتی که با مقامات قضائی کشور داشتیم پیشنهاد دادیم 
که تبصره ۴۸ در دادسراها باید استفاده شود و به وکلای ما اجازه 
داده شود که در دادگاه ها از موکلان خود دفاع کنند؛ این امر توسط 
مسؤولان قضائی کشور پذیرفته و به صورت بخشنامه ابلاغ شد و 
همکاران ما توانستند در برخی شعب وکالت متهمان حوادث سال 

گذشته را برعهده بگیرند.
وی با بیان اینکه تلاشی که در این زمینه انجام دادیم تلاش ملی 
بود و اثر کشوری داشت، تصریح کرد: شکل رسیدگی به پرونده 
متهمان حوادث سال گذشته در دادگاه ها رعایت شد هر چند ممکن 
است برخی بگویند وکلا تشریفاتی هستند اما واقع امر این نیست.

رئیس کانون وکلای دادگستری استان اصفهان گفت: این کانون 
تعداد  این  از  نفر عضو دارد که  در حال حاضر سه هزار و ۱۱۹ 
یک هزار و ۱۸۰ نفر وکلای خانم هستند؛ همچنین ۱۶۷ نفر از وکلا 
در سال جاری پروانه وکالت خود را تمدید نکردند و ۲۴۴ وکیل نیز 

پروانه های خود را تودیع کردند.

نهاد وکالت هرسال با هجمه های جدید مواجه است

مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان عنوان کرد
پیش بینی تامین آب شیرین برای دو شهر و ۲۰روستای بندرعباس و خمیر

مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان گفت: جهت تامین آب شیرین برای دو شهر و ۲۰ روستای بندرعباس و خمیر، هزار میلیارد تومان 
اعتبار پیش بینی می شود.

عبدالحمید حمزه پور در بازدید مشترک معاون امور عمرانی استاندار هرمزگان از روند این پروژه ها و بررسی زیرساخت های 
شهر علوی تصریح کرد: برای حل این مشکل، با حمایت استاندار و تخصیص اعتبارات ملی و استانی و همچنین از محل کمک 
مسئولیت های اجتماعی صنایع، ۶۰ کیلومتر خط انتقال آب در حال اجرا است که در مجموع ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

به گفته وی، این خط انتقال آب شیرین را به شهر جدید علوی، تازیان، مجتمع کشار و تعدادی از روستاهای شمال 
بندرعباس می رساند. حمزه پور افزود: با این اقدام، مشکل تأمین آب بویژه در بخش نهضت ملی مسکن این مناطق مرتفع 
خواهد شد. وی در تشریح نیازهای شهر علوی در بخش آب گفت: شهر جدید علوی که یکی از پروژه های مهم اسکان جمعیت 
صنایع غرب و شهر بندرعباس و همچنین طرح جوانی جمعیت و نهضت ملی مسکن در استان هرمزگان است که در مرحله نهایی 
تأمین آب شیرین خود قرار دارد. به گفته مدیرعامل آبفا، این شهر در حال حاضر ۲ هزار نفر جمعیت دارد و طبق گفته های مسئولان 
این شهر با ساخت ۲۵۰۰ واحد مسکونی جدید در قالب طرح نهضت ملی مسکن، جمعیت آن چند برابر خواهد شد و نیاز آبی آنها، از خط انتقال آب شیرین 
کن خلیج فارس تأمین می شود. وی همچنین به خط انتقال آب از آب شیرین کن خلیج فارس به مجتمع کشار و شهر علوی اشاره کرد و افزود: این خط انتقال 

۲۱ کیلومتر طول و ۹۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و پیش بینی می شود تا ماه آینده به اتمام برسد.
حمزه پور هزینه این پروژه را قابل توجه دانست و گفت: تأمین آب از آب شیرین کن ها صرفاً از طریق خرید تضمینی امکان پذیر است و برای این کار باید 

مجوز سازمان برنامه و بودجه را دریافت کنیم.
وی افزود: شهر علوی فاقد مخزن ذخیره آب است و برای تأمین و ذخیره مورد نیاز آب شهر علوی نیازمند احداث یک باب مخزن ۵ هزار متر مکعبی هستیم 

که برای احداث این مخزن ۶۰ میلیارد ریال اعتبار لازم است.
مدیرعامل آبفا امیدواری کرد که با همکاری دستگاه های ذیربط و تخصیص اعتبارات لازم، مشکل آب شهر جدید علوی به زودی حل شود.

در این بازدید همچنین محمد مرودی سرپرست معاونت عمرانی استانداری هرمزگان با قدردانی از استاندار هرمزگان و مدیرعامل آبفا برای ایجاد بستر مناسب 
برای تأمین آب شهرها و روستاهای دو شهرستان بندرعباس و خمیر گفت: برای تأمین آب این مناطق یک هزار میلیارد تومان اعتبار از محل کمک مسوولیت های 

اجتماعی و اعتبارات ملی و استانی هزینه شده است.

1۳ کانال انتخاباتی در آذربایجان شرقی راه اندازی شده است
میزان مخاطب شبکه های انتخاباتی در آذربایجان شرقی حدود ۴۰ درصد است

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیرکل صدا و سیمای مرکز آذربایجان شرقی گفت: ۹۱ برنامه مناظره نامزدهای دوازدهمین دوره 
انتخابات مجلس شورای اسلامی از شبکه های انتخاباتی استان پخش می شود.

دکتر اکبر رضایی در نشست خبری با اصحاب رسانه ضمن اشاره به راه اندازی ۱۳ کانال انتخاباتی در استان، افزود: ۱۵۶ نفر 
از داوطلبان نمایندگی مجلس شورای اسلامی در استان در سامانه ستاد انتخابات صدا و سیما برای شرکت در برنامه مناظره 
نامزدها اعلام آمادگی کرده بودند که تعدادی از آن ها در زمان ضبط مناظره ها در جلسه حاضر نشدند و یا آن را ترک کردند.

وی افزود: علاوه بر برنامه مناظره نامزدهای انتخابات مجلس، هشت مناظره تلویزیونی هم با حضور نمایندگان احزاب و 
تشکل های سیاسی فعال در استان ضبط شده و در حال پخش است.

مدیرکل صدا و سیمای استان آذربایجان شرقی همچنین گفت: ۲۷۳ نفر معادل ۳۷ درصد نامزدهای انتخابات مجلس شورای 
اسلامی در استان برای ارسال فیلم تبلیغاتی در سامانه انتخاباتی رسانه ملی ثبت نام کرده بودند که این رقم حدود ۱۰ درصد از 
میانگین کشوری بیشتر است. رضایی اضافه کرد: علاوه بر پخش بسته های تبلیغاتی ۲۰ دقیقه ای، به نامزدهای انتخابات مجلس شورای 

اسلامی، روزانه یک دقیقه فرصت داده شده است تا فعالیت های انتخاباتی خود را به صورت تصویری برای پخش ارسال کنند.
مدیرکل صدا و سیمای مرکز آذربایجان شرقی میزان مخاطب شبکه های انتخاباتی را در استان حدود ۴۰ درصد اعلام و خاطرنشان کرد: این رقم با توجه به عمر 

کوتاه این شبکه ها و کم اطلاعی مردم از ایجاد آن ها و از طرفی مشکل دریافت شبکه ها در برخی مناطق، طبیعی است.
وی با اشاره به تولید و پخش برنامه های متعدد در حوزه های رادیو، تلویزیون و خبر، تهیه میزگردهایی با محوریت اولویت ها و چالش های مجلس آینده و 
وظایف مجلس در زمینه تقنین و نظارت و تولید برنامه های تریبون آزاد در همه شهرستان  های استان و برنامه "ملت اراده سی" و رهیافت را از جمله این برنامه ها 
برشمرد. پخش مناظرات و برنامه های تبلیغاتی کاندیداهای مجلس شورای اسلامی دوره دوازدهم از سوم اسفند ماه از شبکه های انتخاباتی تبریز، آذرشهر و 
اسکو، ورزقان، سراب، شبستر، میانه، مراغه، عجب شیر، بناب، اهر، هریس، مرند، جلفا، هشترود، چاراویماق، کلیبر، خداآفرین، هوراند، بستان آباد، ملکان 
و لیلان آغاز شده است و برای هر حوزه پخش می شود. مخاطبان می توانند با جستجوی گیرنده های تلویزیونی این شبکه ها را دریافت و برنامه های تبلیغاتی 
انتخابات را مشاهده کنند. دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی همزمان با ششمین دوره انتخابات مجلس خبرگان رهبری روز جمعه یازده اسفند 
ماه برگزار می شود. ۷۰۳ نفر از داوطلبان نمایندگی دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی در استان آذربایجان شرقی تایید صلاحیت شده اند که از این تعداد 

۱۹ نفر به مجلس راه می یابند. 

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران در جریان بازدید 
خود بر توسعه زیرساخت های شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی تاکید کرد.

جعفر سالاری نسب، در نشست صمیمی با مدیریت و مسئولین شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه آذربایجان شرقی، در خصوص چالش ها و مشکلات این منطقه رهنمودهای لازم را ارائه داد.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران در این دیدار ضمن تقدیر از تلاش های بی وقفه 
مدیریت و کارکنان شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی در تأمین و توزیع مطلوب 
سوخت، نسبت به توسعه زیرساخت های این منطقه و توجه به نیروی انسانی بعنوان سرمایه اصلی شرکت 

تأکید کرد.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران تاکید کرد؛
توسعه زیرساخت های شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی


